
Με το μυαλό στην Κατερίνη 
 
Το παιχνίδι με τον Αμύντα ανήκει στο παρελθόν και όλοι πλέον στον 
Αρκαδικό σκέφτονται το εκτός έδρας παιχνίδι στην Κατερίνη με τον 
Αρχέλαο/Πιερικό. Οι τρεις συνεχόμενες νίκες στο πρωτάθλημα έχουν 
ανεβάσει κατακόρυφα την ψυχολογία της ομάδας, αλλά σίγουρα ο 
Γιάννης Σμυρνιώτης και οι συνεργάτες του στο τεχνικό επιτελείο της 
ομάδας θέλουν να ρίξουν τους τόνους, ζητώντας από τους παίκτες να 
συγκεντρωθούν στο δύσκολο εκτός έδρας παιχνίδι. 
 
Τα στατιστικά της Α2 κατηγορίας 
Τέσσερις παίκτες του Αρκαδικού στα ΤΟΡ-10 
 
Μετά τα παιχνίδια της 9ης αγωνιστικής στο πρωτάθλημα της Α2 
κατηγορίας, ο Αρκαδικός έχει τέσσερις παίκτες στα ΤΟΡ-10 των 
στατιστικών κατηγοριών, με τον Δημήτρη Κατιάκο και τον Μύρωνα 
Παπαδάκη να έχουν παρουσία σε δύο, ενώ ο Γιώργος Μπρόζος και ο 
Βασίλης Γιαννουλάκος έχουν σε ένα.  
Αναλυτικά οι παίκτες του Αρκαδικού που συμπεριλαμβάνονται στα 
ΤΟΡ-10 της Α2 κατηγορίας μετά τα παιχνίδια της 9ης αγωνιστικής έχουν 
ως εξής: 
- Ο Δημήτρης Κατιάκος είναι 1ος στην ευστοχία των ελευθέρων βολών 
με 35/39 (90%) και 5ος  στα κοψίματα με 7. 
- Ο Μύρωνας Παπαδάκης είναι 7ος στα ποσοστά ευστοχίας διπόντων με 
34/55 (62%) και  9ος στα κλεψίματα με 12 (1,3 μο) 
- Ο Βασίλης Γιαννουλάκος είναι 8ος  στο σύστημα αξιολόγησης tendex 
με 0.607 
- Ο Γιώργος Μπρόζος είναι 7ος στα κοψίματα με 6. 
Αναλυτικά οι κορυφαίοι των στατιστικών κατηγοριών μετά τα παιχνίδια 
της 9ης αγωνιστικής στο πρωτάθλημα της Α2 έχουν ως εξής: 
Σκόρερς 
1. Κακιούζης 155 (Λαύριο) 
2. Κουπίδης  154 (Ν. Ήστ) 
3. Γκιζογιάννης 150 (ΑΕΚ Άργους) 
 
Τρίποντα 
1. Κακλαμάνος 28 (Ελευσίνα) 
2. Κυριακόπουλος 25 (ΑΓΟΡ) 
3. Κουπίδης  22 (Ν. Ήστ) 
 
Ριμπάουντ 
1. Καρτέλο  81 (ΑΕΚ Άργους) 
2. Μαχαίρας  76 (Παγκράτι) 



3. Αμάτο  76 (Ν. Ήστ) 
 
Ασίστς 
1. Νίκου  43 (Ελευσίνα) 
2. Κυριακόπουλος 41 (ΑΓΟΡ) 
3. Ζούπας  35 (Αμύντας) 
4. Σουρλής  35 (ΚΑΟΔ) 
 
Κλεψίματα 
1. Ν. Μακρής 18 (Ολυμπιάδα) 
2. Ζούπας  16 (Αμύντας) 
3. Σουρλής  15 (ΚΑΟΔ) 
9. Παπαδάκης  12 (Αρκαδικός) 
 
Κοψίματα 
1. Καρτέλο  20 (ΑΕΚ Άργους) 
2. Πάντελιτς  19 (Απόλλων Πατρών) 
3. Γιοβάνοβιτς 14 (ΚΑΟΔ) 
5. Κατιάκος 7 (Αρκαδικός) 
7. Μπρόζος  6 (Αρκαδικός) 
 
Παίκτης-Οικονομία 
1. Σουρλής  38 (ΚΑΟΔ) 
2. Κούμουλος 37 (ΑΓΟΡ) 
3. Ζούπας  29 (Αμύντας) 
4. Νίκου  29 (Ελευσίνα) 
 
Ποσοστό ευστοχίας 1π. 
1. Κατιάκος 35/39 90% (Αρκαδικός) 
2. Ροδόστογλου 25/28 89% (Αρχέλαος/Πιερικός) 
3. Λάππας  35/41 85% (Ολυμπιάδα Πατρών) 
 
Ποσοστό ευστοχίας 2π. 
1. Κοσάνοβιτς 40/58 69% (Κόροιβος) 
2. Πάντελιτς  35/51 69% (Απόλλων Πατρ.) 
3. Καρτέλο  32/48 67% (ΑΕΚ Άργους) 
7. Παπαδάκης 34/55 62% (Αρκαδικός) 
 
Ποσοστό ευστοχίας 3π. 
1. Μάρτζος  12/19 63% (Ελευσίνα) 
2. Ράλλης  17/35 49% (Ερμής Λαγκαδά) 
3. Βασιλόπουλος 20/42 48% (Παγκράτι) 
 



Σύστημα αξιολόγησης Tendex 
1. Συμεωνίδης 0.717 (Ίκαροι Σερρών) 
2. Ψαθάς  0.685 (Απόλλων Πατρών) 
3. Καρτέλο  0.654 (ΑΕΚ Άργους) 
8. Γιαννουλάκος 0.607 (Αρκαδικός) 
 
Οκτώ σερί νίκες στην Τρίπολη! 
 
Έξι σερί νίκες μετράει ο Αρκαδικός στην Τρίπολη για το πρωτάθλημα 
της Α2 κατηγορίας, αφού κέρδισε την τελευταία αγωνιστική της 
περσινής περιόδου τον ΚΑΟΔ 78-69 και φέτος μετράει το απόλυτο «5 
στα 5» δημιουργώντας ένα «απόρθητο κάστρο» κερδίζοντας κατά σειρά 
την ΑΕΚ Άργους, την Ολυμπιάδα Πατρών, τη Νήαρ Ήστ, τους Ίκαρους 
Σερρών και τον Αμύντα.  
Οι έξι νίκες μπορούν άνετα να μεταφραστούν σε οκτώ συνεχόμενες στην 
Τρίπολη, αν προσθέσει κανείς τις νίκες στο κύπελλο Ελλάδος με την 
Ολυμπιάδα Πατρών και τον Ηλυσιακό της Α1 κατηγορίας! Αναλυτικά οι 
οκτώ συνεχόμενες νίκες του Αρκαδικού στην Τρίπολη έχουν ως εξής: 
29-5-2010: Αρκαδικός-ΚΑΟΔ   78-69 
19-9-2010: Αρκαδικός-Ολυμπιάδα Πατρ. 85-63 
22-9-2010: Αρκαδικός-Ηλυσιακός  87-73 
30-10-2010: Αρκαδικός-ΑΕΚ Άργους  80-71 
20-11-2010: Αρκαδικός-Ολυμπιάδα Πατρ. 85-59 
4-12-2010: Αρκαδικός-Ν. Ήστ   99-85 
18-12-2010: Αρκαδικός-Ίκαροι Σερρών 66-58 
8-1-2011: Αρκαδικός-Αμύντας   80-74 
 
Νίκησε τους πρώην συμπαίκτες του! 
 
Πέρσι συμπαίκτες στο Παγκράτι, φέτος αντίπαλοι με τη διαφορά ότι ο 
Θόδωρος Τσιότρας κατάφερε να κερδίσει και την πρώην ομάδα του, 
αλλά και τους πρώην συμπαίκτες του στον Αμύντα Κώστα Βαρδαβά, 
Ρήγα Παπαργυρόπουλο. Ωστόσο σε μία διεκδίκηση ριμπάουντ ο 
Βαρδαβάς έριξε άθελα του μία αγκωνιά στον Τσιότρα, χωρίς ωστόσο να 
υπάρξει συνέχεια και να δημιουργηθεί κάποια παρεξήγηση.  
 
Οι πρωτιές της χρονιάς… 
 
Στο πρώτο παιχνίδι του Αρκαδικού στην Τρίπολη για το 2011 είναι 
φυσιολογικό να έχουμε το πρώτο εύστοχο τρίποντο της χρονιάς (από 
Γιώργο Μπρόζο), το πρώτο εύστοχο δίποντο (από Βαγγέλη Μόρφη) και 
την πρώτη εύστοχο βολή (από Γιώργο Μπρόζο). 
 



Ο… Γιάο ξέρει να πασάρει! 
 
Τον έχουμε συνηθίσει να παίζει χαμηλά στο καλάθι με πλάτη και να 
τελειώνει τις φάσεις που του δίνονται, είτε με κάρφωμα, είτε με χουκ-
σουτ. Ωστόσο στον συγκεκριμένο αγώνα με τον Αμύντα, ο περί ου ο 
λόγος Βασίλης Γιαννουλάκος αποδείχθηκε πώς ξέρει και να πασάρει το 
ίδιο καλά. 
Σε δύο περιπτώσεις ο «Γιάο» του Αρκαδικού βγήκε κοντά στο τρίποντο 
και δίκην πλευμέηκερ (παρά τα 2.17 του), έβγαλε εξαιρετικές ασίστς 
«πάρε-βάλε» σε Γκιζογιάννη, Παπαδάκη, που τελείωσαν τις φάσεις με 
λέυ-απ.  
Ο ψηλός του Αρκαδικού έδειξε πώς ξέρει να πασάρει και όποιος μπορεί 
να το κάνει αυτό, σημαίνει πώς γνωρίζει καλά τα μυστικά του μπάσκετ 
και είναι σημαντικό ο ψηλός κάθε ομάδας να έχει ταχύτατη σκέψη στο 
παιχνίδι, αλλά και να βάζει πάνω από το άτομο του την ομάδα. 
Μπορεί το παιχνίδι ως ρυθμός και ύψος να μην του πήγαινε (επειδή οι 
αντίπαλοι ψηλοί έβγαιναν μακριά από τη ρακέτα και σούταραν), αλλά 
όσες φορές πλησίασαν και σούταραν μπροστά του έστελναν τη μπάλα 
στο σίδερο ή πολύ ψηλά για να αποφύγουν κάποιο κόψιμο του... 
 
Γιαν. Προδρόμου: «Πεισμώσαμε μετά την Αμαλιάδα» 
  
Τρεις συνεχόμενες νίκες μετράει ο Αρκαδικός, μετά και την επικράτηση 
του επί του Αμύντα Δάφνης και δείχνει πως έχει μπει και πάλι δυναμικά 
στην διεκδίκηση μιας προνομιούχου θέσεως στην βαθμολογία. Ο 
Αρκαδικός απέδωσε καλό μπάσκετ στη μεγαλύτερη διάρκεια του 
παιχνιδιού και όπως παραδέχεται ο γκάρντ της ομάδας, Γιάννης 
Προδρόμου σημαντικό ρόλο στην… αφύπνιση έπαιξε η ήττα στην 
Αμαλιάδα από τον Κόροιβο, που αποκαλύπτει πώς «πεισμώσαμε μετά 
την Αμαλιάδα» Τα κυριότερα σημεία συνέντευξης του Γιάννη 
Προδρόμου έχουν ως εξής: 
«Η ομάδα κράτησε το αήττητο στην έδρα της και αυτό είναι 
σημαντικό. Ήμασταν κατάλληλα προετοιμασμένοι, είχαμε κάνει μια 
πολύ καλή εκτός έδρας νίκη στο Παγκράτι και θέλαμε να την 
αξιοποιήσουμε ακόμα περισσότερο, κερδίζοντας στην έδρα μας τον 
Αμύντα. Κατά διαστήματα ήμασταν χαλαροί, δεν τα πήγαμε και τόσο 
καλά, αλλά στο τέλος αυτό που κρατάμε είναι το θετικό αποτέλεσμα. 
Είναι μια ακόμα νίκη στο πρωτάθλημα μέχρι τώρα.  
Έχουμε πολύ δρόμο, παίζουμε ένα πολύ δύσκολο παιχνίδι το Σάββατο 
στην Κατερίνη. Θα συγκεντρωθούμε, θα δουλέψουμε και θα πάμε να 
πάρουμε και αυτό το παιχνίδι, γιατί δείχνουμε πολύ βελτιωμένοι αυτό 
τον καιρό, παρόλο που εναντίον του Αμύντα είχαμε κάποια 



διαστήματα που δεν παίξαμε και τόσο καλά, αλλά πιστεύω ότι θα τα 
καταφέρουμε και θα κερδίσουμε μέσα στην Κατερίνη. 
Μετά το παιχνίδι στην Αμαλιάδα και την ήττα στον Κόροιβο, έγινε 
μια προσθήκη και έφυγε ένα παιδί από την ομάδα. Ήρθε ο Σωκράτης 
(σ.σ: Γκιζογιάννης) και έφυγε ο Κάντιτς.  
Εκείνη η ήττα στην Αμαλιάδα μας πείσμωσε πάρα πολύ, γιατί ενώ 
παίζαμε καλά στο ημίχρονο και ήμασταν πολύ κοντά στο σκορ, στο 
τέλος απογοητεύσαμε τόσο τους εαυτούς μας, όσο το προπονητικό 
επιτελείο και τους φιλάθλους μας. 
Πεισμώσαμε, είπαμε ότι είμαστε μια πολύ καλή ομάδα που έχει στόχο 
τον πρωταθλητισμό και έτσι κάνοντας την δουλειά που έπρεπε, 
μπήκαμε αποφασισμένοι στα επόμενα παιχνίδια και τα έχουμε πάρει 
μέχρι τώρα, κάτι το οποίο θέλουμε να συνεχίσουμε. Δεν είναι ότι 
κερδίζεις και σταματάει το πρωτάθλημα εδώ στη νίκη επί του 
Αμύντα. 
Θέλουμε να προχωρήσουμε. Πάμε στο παιχνίδι στην Κατερίνη όπως 
είπα, που είναι πολύ σημαντικό κατά την γνώμη μου, και πιστεύω ότι 
αν κερδίσουμε εκεί, είμαστε σε πάρα πολύ καλό δρόμο. Βέβαια το 
πρωτάθλημα τελειώνει πολύ αργά, 11 Ιουνίου, αλλά πιστεύω ότι θα 
έχουμε κάνει ένα πολύ καλό βήμα για τους στόχους που έχουμε 
θέσει». 
  
Γιωρ. Μπρόζος: «Όλα τα παιχνίδια κρίνονται στην άμυνα» 
 
Το πέρασμα του για τέσσερα χρόνια από τις ΗΠΑ είναι ολοφάνερο στο 
παιχνίδι του, αλλά τον συνοδεύει και στις δηλώσεις του. Ο λόγος για τον 
Γιώργο Μπρόζο, που ήταν ένας από τους διακριθέντες παίκτες του 
Αρκαδικού στη νίκη επί του Αμύντα.  
Η αναφορά στο αμερικάνικο μπάσκετ συνδυάζεται με την πρώτη του 
δήλωση, που έχει να κάνει φανερά με το δόγμα των Αμερικανών «Η 
επίθεση κόβει εισιτήρια, αλλά η άμυνα φέρνει νίκες». Έτσι και ο 
φόργουορντ του Αρκαδικού ξεκινάει τις δηλώσεις του για το νικηφόρο 
αγώνα με τον Αμύντα κάνοντας αναφορά στην άμυνα. 
«Το παιχνίδι με τον Αμύντα κρίθηκε στην άμυνα όπως και όλα τα 
παιχνίδια. Ξέραμε ότι ήταν ένα πολύ δύσκολο παιχνίδι, μεσολάβησε 
και το διάστημα που είχαμε λόγω εορτών. Είχαμε πολύ καιρό να 
παίξουμε, κάναμε δύο φιλικά εδώ στο γήπεδο μας. Με τον Αμύντα 
παίξαμε σκληρά, ειδικά στην άμυνα, μπήκαν και τα καλάθια στην 
επίθεση. Βρήκαμε ρυθμό σιγά-σιγά και κερδίσαμε το παιχνίδι. 
Η προσωπική μου απόδοση έρχεται μέσα από την συνολική 
προσπάθεια της ομάδας. Εγώ προσπαθώ όπως και όλα τα άλλα τα 
παιδιά. Σε κάθε παιχνίδι διακρίνεται και ένας διαφορετικός παίκτης. 
Είμαστε μία πλήρης ομάδα. Στα εννιά παιχνίδια που έχουμε παίξει, 



έχουν διακριθεί πολλοί παίκτες πιστεύω. Σκοράρουμε όλοι, βάζουμε 
τον καλύτερο μας εαυτό όσο περισσότερο μπορούμε. Αυτή τη φορά 
έτυχε να είμαι εγώ, αύριο μπορεί να είναι κάποιος άλλος. 
Σχετικά μετά το παιχνίδι στην Αμαλιάδα και την ήττα από τον 
Κόροιβο, δεν νομίζω να έχει αλλάξει κάτι, μια νίκη ή μια ήττα. 
Νομίζω ότι η ομάδα έχει σταθεροποιηθεί, είχαμε κάποια προβλήματα 
με τους ξένους. Πλέον είμαστε αυτοί που είμαστε, είμαστε δεκατρία 
άτομα στις προπονήσεις. Προπονούμαστε, ξέρουμε ότι είμαστε αυτοί 
οι δεκατρείς και πάμε να συνεχίσουμε το πρωτάθλημα όπως ξέρουμε. 
Σαφώς είναι ένα πολύ δύσκολο παιχνίδι στην Κατερίνη. Ξέρουμε ότι 
η Κατερίνη έχει πολύ καλή έδρα. Είναι νεοφώτιστη ομάδα, τα 
αποτελέσματα δείχνουν ότι πάνε πολύ καλά και ειδικά στην έδρα 
τους. Θα δώσουμε τον καλύτερο μας εαυτό, όπως κάνουμε κάθε φορά 
άλλωστε και ελπίζουμε για το καλύτερο αποτέλεσμα» 
 
Γιαν. Σμυρνιώτης: «Η άμυνα το κλειδί της επιτυχίας» 
 
Ικανοποιημένος από τη νίκη και με παράπονα πώς δεν ήταν 
συγκεντρωμένοι οι παίκτες του σε κάποια σημεία της αναμέτρησης, 
μίλησε στους εκπροσώπους του Τύπου ο προπονητής του Αρκαδικού, 
Γιάννης Σμυρνιώτης.  
Ο τεχνικός ηγέτης του Αρκαδικού μίλησε για το κλειδί της επιτυχίας 
απέναντι στον Αμύντα, που ήταν η πολύ καλή άμυνα, αναφέρθηκε στο 
επόμενο εκτός έδρας παιχνίδι στην Κατερίνη, για την ενσωμάτωση του 
Γιώργου Λαμπράκου στην ομάδα και ευχήθηκε για το 2011. 
Τα βασικά σημεία της συνέντευξης του Γιάννη Σμυρνιώτη έχουν ως 
εξής: 
«Πιστεύω ότι έτσι όπως το είχαμε στο μυαλό μας, ότι ήταν ένα 
δύσκολο παιχνίδι, έτσι ήταν. Πάντα το πρώτο παιχνίδι στο ξεκίνημα 
μιας νέας χρονιάς είναι επικίνδυνο, κρύβει παγίδες, πόσο μάλλον ένα 
θεωρητικά παραδοσιακό ντέρμπι, γιατί πάντα τα παιχνίδια με τον 
Αμύντα είναι ντέρμπι. Πιστεύω ότι ήμασταν αρκετά καλύτεροι και 
απλά κάποιες στιγμές δεν ήμασταν συγκεντρωμένοι όσο θα έπρεπε. 
Αυτό φαίνεται και από τα παιχνίδια μας και από τα στατιστικά μας, 
στις βολές ειδικά. Εκεί είναι το μεγάλο μου παράπονο, η ομάδα έχει 
τα ίδια ποσοστά στα δίποντα και στις βολές. Θεωρώ ότι αυτό είναι 
ανεπίτρεπτο. Δείχνει ότι δεν ήμασταν πραγματικά συγκεντρωμένοι 
και πρέπει να κοιτάξουμε λίγο τα πράγματα διαφορετικά.  
Βέβαια μια νίκη είναι πάντα νίκη και αυτό πρέπει να  κρατήσουμε. 
Από εκεί και πέρα πρέπει σίγουρα να βελτιώσουμε κάποια πράγματα. 
Πρέπει τουλάχιστον να κρατήσουμε τις καλές εμφανίσεις της χρονιάς 
που πέρασε, να τις κάνουμε δικές μας και σιγά-σιγά να γινόμαστε 
καλύτεροι. 



Η άμυνα ήταν το κλειδί της νίκης, γιατί στην επίθεση δεν ήμασταν 
τόσο καλοί όσο θα έπρεπε, αλλά βάζοντας πρώτα την άμυνα, πήγαμε 
το παιχνίδι εκεί που θέλαμε, καταφέραμε να πιέσουμε όλοι και οι 
ψηλοί και οι κοντοί, αλλάξαμε λίγο τις ισορροπίες, όσον αφορά τις 
άμυνες μας, παίξαμε με διαφορετικό τρόπο τα σκριν και τα πικ εν 
ρολ, που είναι το δυνατό στοιχείο του Αμύντα και βάζοντας αυτό που 
έπρεπε, κερδίσαμε το παιχνίδι. 
Στο τέλος χαλαρώσαμε λίγο, κάναμε κάποια λάθη, τελικά ξανάγινε το 
παιχνίδι ντέρμπι. Είναι ένα πράγμα που πρέπει να συζητήσουμε με τα 
παιδιά, γιατί πραγματικά δεν νοείται μια ομάδα όταν θέλει να κάνει 
πρωταθλητισμό, να χαλαρώνει σε τέτοιο σημείο και οι παίκτες της να 
λειτουργούν υπό εντελώς διαφορετικό τρόπο σε σημείο που τα 
πράγματα να γίνονται επικίνδυνα. 
Ο στόχος μας είναι ότι απλά θέλουμε να κάνουμε πρωταθλητισμό, το 
αν είμαστε πρώτοι, δεύτεροι, τρίτοι ή πέμπτοι, αυτό θα το δούμε στο 
τέλος και θέλω να το ξεκαθαρίσω αυτό, γιατί αν ήταν να έχουμε 
αποκλειστικό στόχο να ανέβουμε, πιστεύω ότι η ομάδα θα έπαιρνε 
πολύ πιο έμπειρους παίκτες, παίκτες με περγαμηνές, οι οποίοι θα 
έρχονταν εδώ και βγάζοντας κάποια πράγματα από τον εαυτό τους, 
τότε θα λέγαμε ότι ο αποκλειστικός στόχος της ομάδας είναι να 
ανέβει. 
Εμείς όμως ξεκινήσαμε να κάνουμε μια ομάδα με όλη την σημασία 
της λέξης κι αυτό έχουμε κάνει. Τώρα αν αυτό μας οδηγήσει σε 
καλύτερα πράγματα, καλοδεχούμενο και ευχή για όλους, αλλά 
χρειάζεται πάρα πολύ δουλειά. Το καλό είναι ότι όντως υπάρχει 
όρεξη, διάθεση, είμαστε δώδεκα παίκτες, τώρα που ήρθε και ο 
Νεοφυτίδης, πιστεύω να είναι υγιής, είναι σε κατάσταση 
αποθεραπείας. Νομίζω βοήθησε τις τελευταίες δύο ημέρες. 
Έχουμε δώδεκα ετοιμοπόλεμους παίκτες και βάζοντας τα πράγματα 
εκεί που πρέπει, πιστεύω θα κάνουμε το καλύτερο δυνατό. Δεν είναι 
αυτοσκοπός η άνοδος. Απλά πραγματικά να κρατήσουμε τον 
Αρκαδικό στο υψηλό επίπεδο μπάσκετ. Πιστεύω κάποια στιγμή θα 
έρθει και η άνοδος, και δεν μιλάω για  φέτος. Όταν μια ομάδα έχει 
στόχους, είναι σοβαρή και εννοώ και διοικητικά και κάνει πολύ 
σωστές και σοβαρές κινήσεις, κάποια στιγμή θα της βγει. Αυτό που 
ξαναλέω είναι να κάνουμε την καλύτερη δυνατή ομάδα. 
Το επόμενο εκτός έδρας είναι πολύ δύσκολο παιχνίδι, στην Κατερίνη 
απέναντι στον Πιερικό. Είναι πολύ δύσκολη έδρα. Νομίζω ότι είναι 
ένα πολύ δύσκολο επίπεδο, γιατί δεν πρέπει να χάσουμε και όταν πας 
εκτός έδρας αλλάζουν λίγο οι ισορροπίες. Θα είναι σίγουρα ένα 
παιχνίδι ντέρμπι, θα κάνουμε το καλύτερο, όλη την εβδομάδα θα 
δουλέψουμε, θα παλέψουμε όπως κάνουμε κάθε φορά και νομίζω ότι 
θα πρέπει να ξαναθυμηθούμε την καλή μας εκτός έδρας εμφάνιση 



στο Παγκράτι. Αρχίζουμε σιγά-σιγά να βρίσκουμε την ταυτότητα 
μας. Αυτό είπα στα παιδιά, πριν ξεκινήσει το παιχνίδι, ότι η ομάδα 
πρέπει να βρει πατήματα, να κάνει δικά της μερικά παιχνίδια και 
αμυντικά και επιθετικά και να βρει την ταυτότητα της. Να ξέρει ο 
καθένας τον ρόλο του, να ξέρουμε τι κάνουμε. Είμαστε στον σωστό 
δρόμο, μένει η δουλειά και η όρεξη. 
Νομίζω ότι ο Γιώργος (σ.σ: Λαμπράκος) είναι σε πολύ καλό δρόμο, 
απλά κάτι η απουσία του τον τελευταίο ενάμιση χρόνο, μπορεί να 
είναι στην προπόνηση να συμμετέχει και είναι σε καλό σημείο θα 
έλεγα, αλλά σίγουρα είναι διαφορετικό το να μπει σε ένα παιχνίδι 
ντέρμπι, αν μη τι άλλο, και σε τόσο δύσκολο παιχνίδι και να μπει 
μέσα να δώσει τον καλύτερο του εαυτό. Πιστεύω ότι ο Γιώργος θα το 
κάνει, θα μας βοηθήσει, έχουμε χρόνο. Ακόμα είναι πολύ νωρίς το 
πρωτάθλημα σχεδόν το 1/3. Επειδή υπάρχει και όρεξη και διάθεση 
και από τον ίδιο και από την ομάδα, είμαστε όντως μια οικογένεια 
και θα κάνουμε το καλύτερο δυνατό και ο Γιώργος για την ομάδα και 
η ομάδα για τον Λαμπράκο. 
Η μόνη ευχή που μπορώ να κάνω για το 2011 και νομίζω η καλύτερη, 
είναι υγεία. Από εκεί ξεκινάνε και εκεί τελειώνουν όλα. Επειδή 
πραγματικά αλλάζουν πολλά πράγματα, υγεία και κάθε καλό 
μεταφράζεται σε ευχή» 
 
 


